

## Protokoll från styrelsemöte med Föreningen Grävande Journalister

Föreningen Grävande Journalister  
Orgnr 802014-3833

**Protokoll nr:** 1, 2023

**Datum:** 21 januari, 2022

**Plats:** Svenska Dagbladet, Västra Järnväggsgatan, Stockholm

**Deltagande ledamöter:** Jani, Lena, Johan, Rolf, Åsa, Anneli, Anna (från punkt 11) Ulla

**Frånvarande ledamöter:** Rufus, Jessica

**Övriga deltagare:** Sonya Oldenvik och Morgan Schmidt (under punkt 6 a)

### 1. Mötets öppnande

### 2. Val av mötesordförande

Ulla Sättereie valdes.

### 3. Val av sekreterare

Anneli Megner Arn valdes.

### 4. Val av två justerare

Åsa Larsson och Rolf Lunneborg valdes.

### 5. Godkännande av dagordning

Rapport om fristadsprojektet under punkt internationella utskottets frågor.

## 6. Grävgeneralerna rapporterar (Sonya Oldenvik och Morgan Schmidt)

- a) Gänget i Karlstad kom med en generellt sett positiv rapport. 208 anmälda, inklusive föreläsare m fl som inte betalar fullt pris eller hotell. Cirka 600 000 kronor hittills i intäkter för anmälda deltagare. Totalt cirka 2,1 miljoner kronor i intäkter totalt hittills. Mycket på plats. Fullspäckat program. Late night diskuterades. Fråga om inspelning av vissa av föreläsningar att ha i efterhand till medlemmar. Molkoms folkhögskola skulle eventuellt kunna bistå. Åsa kollar möjligheter att UR spelar in. Presskonferens 2 mars.
- b) Fråga från Mats Amnell om att filma hans presentation på gräv. Fojo undrar om Mats Amnells presentation kan spelas in för att användas i utbildningssyfte av Fojo. Förslaget bifölls av styrelsen.

## 7. Diskussion och beslut om Gräv24

- a) Beslut togs om vilken stad som kommer att arrangera Gräv 2024.
- b) Jani undersöker förutsättningar för Gräv 2025. Deadline augusti.

## 8. Diskussion och beslut om stödmedlemmar som inte kan betala full avgift

Styrelsen beslutade att stödmedlemmar måste betala fullt pris. Det är dock möjligt att bidra till föreningen med frivilligt belopp utan att vara stödmedlem.

## 9. Förslag om att införa sektioner inom FGJ

Rolf föredrog sitt förslag om att starta lokala/regionala sektioner, med syfte att få igång fler lokala aktiviteter av typen grävhäng. Kursutskottet och medlemsutskottet kommer överens om tid för ett separat möte med syfte att formalisera dessa idéer och presentera ett förslag till nästa styrelsemöte.

## 10. Diskussion om visioner och strategier

### 11. Budget 2023

Lena redogjorde för utfallet till och med december 2022 och budgeten som den ligger just nu för 2023.

Scoops övergång till renodlad webbutgåva diskuterades. Ulla pratar med Daniel om hur detta kan ske och kommer med ett förslag till nästa möte.

### 12. Arbetsutskottets frågor

### 13. Medlems- och sponsorutskottets frågor

### 14. Webbutskottets frågor

Johan rapporterade om hur arbetet med Grävwiki fortskrider. Bland annat planeras en punkt på Gräv i Karlstad med möjlighet till att använda verktyget.

### 15. Kansliutskottets frågor

Anna hjälper Sara att fylla i en blankett om begäran för att Facebookanvändare ska kunna dela våra länkar med bild.

#### 16. Utbildningsutskottets frågor

#### 17. Internationella utskottets frågor

- a) GIJC23: Ulla rapporterade om att arbetet pågår. Förkonferens på Lindholmen Science part med tema AI. Internationella studenter kommer att arrangera ett hackerton inför seminariet. Ulla har fått en projektledaranställning till 10 procent..

Jani berättade att läget vad gäller sponsorpengar är positivt så långt.

- b) Fristadsprojektet: Ulla redogjorde för läget.

#### 18. Opinionsutskottets frågor

Tack till Rolf för att du skrivit ett uttalande från föreningen om elpris-sekretessen.

#### 19. Nästa möte

- a) 23-02-16 på zoom
- b) 23-03-30 kl 16 i Karlstad

#### 20. Övriga frågor

#### 21. Mötets avslutande



.....  
Anneli Megner Arn, sekreterare



.....  
Åsa Larsson, justerare



.....  
Rolf Lunneborg, justerare